

## 5 Days 4 Nights Osaka Kyoto Ground Tour

**MATTA FAIR PROMOTION**

**FREE OSAKA AMAZING PASS -1DAY**  
(Value: JPY 2500 yen)

**TOUR CODE: 5OSA (GV4-SIC)**

**DAY 1: KUALA LUMPUR → OSAKA (Kansai Airport) 第一天: 吉隆坡 → 大阪 (关西机场)**

Welcome to **Kansai International Airport**, Osaka. Upon arrival, transfer to hotel for check in.  
欢迎来到日本大阪关西机场, 到达后, 入住酒店。

**DAY 2: OSAKA 🚗 KYOTO+NARA TOUR (Chicken Hotpot Lunch) 第二天: 大阪 🚗 京都+奈良(鸡肉火锅餐)**

Early morning depart from selected tour pick up point, first stop visit to **Arashiyama**, it is the second-most important sightseeing district in Kyoto. It's filled with temples and shrines, but the star attraction is the famed Arashiyama Bamboo Grove. Then Lunch at local restaurant. Continue to visit **Kinkakuji Temple** Visit the Golden Pavillion, designated as a National Special Historic Site and National Special Landscape, with 2 floors covered entirely in thin layers of pure gold and detailed architecture incorporating three distinct styles of shinden, samurai, and zen. **Todaiji Temple** is one of Japan's most famous and historically significant temples and a landmark of Nara. The temple was constructed in 752 as the head temple of all provincial Buddhist temples of Japan and grew so powerful that the capital was moved from Nara to Nagaoka in 784 in order to lower the temple's influence on government affairs. **Nara Deer Park** is a large park in central Nara. Established in 1880 The park is home to hundreds of freely roaming deer. Transfer back to Osaka. Tour concludes upon arrival, own arrangement back to hotel.

今天到指定地点集合, 第一站参观**嵐山**。嵐山是个重要的观光点, 那里满满的寺庙和神社, 但这里最出名的是嵐山竹林。然后享用午餐, 然后游览**金阁寺**, 被指定为国家特殊历史遗迹和国家特色景观, 2层完全覆盖纯金纯金和详细的建筑, 结合了三种不同风格的神殿, 武士和禅宗。接下来前往**奈良东大寺**, 是日本最著名和历史悠久的寺庙之一, 是奈良的地标。寺庙建于752年, 大作为日本各省佛教寺庙的头庙, 并且变得如此强大, 以便首都在784年从奈良搬到长冈, 以降低寺庙对政府事务的影响力。**奈良鹿公园**, 他成立于1880年, 是数百只鹿的家园。过后回到大阪, 自行返回酒店。



**DAY 3: OSAKA FREE DAY (No Meal)**

Today free at own leisure. 今天全日自由活动

**DAY 4: OSAKA FREE DAY (No Meal)**

Today you can explore Osaka city at own pace, suggest itinerary:

Visit **Osaka Museum of Housing and Living** discover the historical of Japan, Enjoy bath at **Natural Hot Spring Naniwa no Yu**. Then explore the **Tenjinbashi Shopping street**. In the afternoon you can proceed to enjoy **Tempozan Giant Ferris Wheel**, **Cruise Ship Santa Maria** and **Kaiyukan Aquarium\***. Then you can shopping/dinner at **Tempozan Market Place**. If time permitted you still can catch the **Tombori River Cruise** to enjoy the night view of Osaka city.

今天你可以自行探索大阪市, 推荐景点可以参观: **大阪住房和生活博物馆**, 你会发现日本的历史。然后可以到 **Naniwa no Yu** 去享受天然温泉。然后到**天神桥筋商店街**。下午你还可以到**天保山巨型摩天轮**, **圣玛丽亚游轮**和**海游馆**。接着你可以到**天保山市场**去享用晚餐或者逛逛。如果还有时间, 你还可以船游去享受大阪的夜景。

**DAY 5: OSAKA → KUALA LUMPUR (No Meal)**

Free leisure time and then transfer to Kansai International Airport for departure flight. 自由活动直到时间送往机场。

## 5 Days 4 Nights Osaka Kyoto Ground Tour

**MATTA FAIR PROMOTION**

**FREE** OSAKA AMAZING PASS -1DAY  
(Value: JPY 2500 yen)

TOUR CODE: 5OSA Ground Arrangement Only (GV4-SIC) Validity: 01 Sep 2019 – 30 Apr 2020		Package Price Per Person in (RM)				Hotel Extension Night (Per Room Per Night) Room Only			
Hotel Category (Local Standard)	Hotel Name	**Semi Double	Twin Double Triple	Single	Child with Bed	**Semi Double	Twin Double	Single	Triple
3*	Umeda OS / Osaka Fujiya Hotel or similar	1688	<b>2088</b>	2488	1988	478	648	418	728
<b>Saturday Surcharge RM 60 per person/night</b> <b>2019: 14-15Sep, 22Sep Surcharge: RM 40 per person/night ; 31Dec – 01Jan (Blackout)</b> <b>2020: 20 Mar – 30Apr Surcharge: RM 50 per person/night</b>									
3/4*	Hearton Nishi-Umeda, Hanshin Hotel, Granvia Hotel or similar	2088	<b>2388</b>	3098	2288	568	808	508	938
Hearton NishiUmeda: 10mins walk to JR Osaka Station, Free wifi at hotel lobby. <b>Saturday Surcharge RM 90 per person/night</b> <b>2019: 14-15Sep, 22Sep Surcharge: RM 70 per person/night ; 31Dec – 01Jan (Blackout)</b> <b>2020: 20 Mar – 30Apr Surcharge: RM 90 per person/night</b>									

### Terms & Conditions :-

- \* Child no bed – RM 888.00 per person,
- \* English Speaking Tour
- \* The above tours are based on SIC basis **minimum 4 persons** unless specific. **GV2 – Surcharge RM 360 per person**
- \* The itinerary and rate are subject to change without prior notice.
- \* We recommend you to bring warm clothing during autumn and winter.
- \* All price quoted exclude air fare, taxes, tips, incidental expenses and insurance.
- \* In the event of adverse weather or unforeseen circumstances, local ground operator reserves the right to alter the tour itinerary without prior notice.
- \* No refund for any unused services.